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Slovo starostky 

Ten čas tak letí!! Máme už za sebou svátky jara, které se letos nesly v duchu rozhodování se pro nebo proti 
stavbě fotovoltaické elektrárny. O tom budu psát níže.   Máme za sebou měsíc duben s aprílovým počasím 
a máme za sebou i květnové svátky.  Věřím, že se teď už příroda umoudří a nebude tak moc aprílová a my 

budeme moci trávit více času na zahrádce a se sluníčkem       
Taky se nám, si myslím, lépe dýchá, když nám už tiráky neprojíždějí obcí, a i ta hustota provozu se po 

otevření jednoho pruhu dálnice výrazně omezila. Samé pozitivní zprávy      . Další je to, že dům pro seniory 
je hotov, už se jen čeká na vyřízení papírů a kolaudaci a lidé se budou moci zanedlouho začít stěhovat. 
Také už máme i nového nájemce kavárny – takže už si připravujte pomalu chuťové buňky, budete je určitě 

potřebovat      

  
DALŠÍ DÁMY NA OBCI 
Už jsem vám představila holky z kanceláře, 
chlapy z údržby, ale ještě tady máme další 
dámy, které patří do našeho kolektivu. 
Jednou z nich je naše knihovnice – Kamila 
Sabelová, která se stará o obecní knižní fond 
a vede knihovnu, dále je to naše dlouholetá 
paní uklízečka Irenka Neumannová, která 
vstává brzy ráno, aby uvedla obecní úřad a 
jeho prostory do perfektního pořádku a pak 
tady máme úplně novou správkyni kulturního 
domu, paní Libuši Janíkovou, která nahradila 
dosavadní, velmi pečlivou správkyni Zdenku 
Sabelovou. Přejeme paní Líbě hodně pevných 
nervů s pronajímáním obecních místností. 

Ale já jsem si jistá, že to hravě zvládne       
 
ÚZEMNÍ PLÁN (ÚP) 
Přišlo nové nařízení z MMR, které se týká 
jednotného formátu ÚP. Jelikož jsme ve fázi 
tvorby nového ÚP, který byl již skoro hotov, 
musí se teď přepracovat do standardizované 
formy. Takže veřejné projednávání nového 
ÚP se znovu odkládá, předpokládám tak na 
podzim. Samozřejmě tato úprava si vyžádá 
navýšení ceny pořízení ÚP. 
  
 
 

CHYTRÁ OBEC 2 
Už jste si nainstalovali aplikaci Sencito? Už 
vám chodí na mobily obecní aktuality nebo 
zprávy z úřední desky? Už víte, kolik přesně a 
jaký typ aut projede obcí směrem na Vělopolí 
a zpět? Díváte se na výstupy 
i ostatních senzorů jako 
např. meteostanice, 
hlukoměru, měření CO2 ve 
třídách?  Tak to je fajn, 
protože jsem podala další 
žádost o dotaci, tentokrát bych chtěla pořídit 
srážkoměr a modul evidence silničního 
provozu na naší hlavní cestě. Budeme moci 
evidovat počet a rychlost vozidel projíždějící 
naší obcí. Tvůrci aplikace Sencito se budou 
snažit tuto aplikace nadále vyvíjet tak, aby 
splňovala požadavky na aplikaci obce.  
 
STROMOŘADÍ STŘÍTEŽ 
Na základě podnětu Občanského sdružení 
Střítež za zdravé životní prostředí bylo 
stromořadí ve Stříteži podél hlavní cesty 
vymezeno jako významný krajinný prvek. 
  
SPRÁVCE VODOVODU 
Určitě všichni víte, že obec vlastní část 
vodovodu od vodárny směrem na Vělopolí. 
Firma Hamrozi, která byla vybrána na základě 
výběrového řízení, se cca před 1,5 rokem 



stala správcem tohoto našeho vodovodního 
řadu.  Každý rok se také musí tvořit fond 
oprav na případné havárie nebo poruchy. 
Naším cílem je dostat tento vodovodní řad do 
takového stavu, abychom ho mohli jednou 
předat SmVaKu. Toto je ještě ale běh na 
dlouhou trať, jelikož je tam stále spoustu 
šachet, které je třeba opravit, ale 
nejdůležitějším krokem je zmapovat celou 
tuto síť. 
 
I/68 
Určitě jsme všichni moc rádi, že se otevřela 
dálnice, i když zatím jen v omezeném 
provozu. Určitě se doprava odlehčila, výrazně 
ubylo aut a hlavně tiráků a jednodušeji se 
vyjíždí z domů u hlavní cesty i z vedlejších 
cest. Ale ještě všemu není konec. Ještě je 
třeba opravit cestu k bytovkám. Dále musí 
zmizet kupa hlíny u hájenky, tady nám bylo 
řečeno, že toto zmizí do srpna, kdy by měl být 
otevřen i druhý pruh dálnice.  Jakmile se toto 
stane, začne ŘSD opravovat naši hlavní cestu. 
Budou to propustky po celé její délce a i most 
přes Ropičanku. Takže se připravme na různá 
omezení. Důvodem je převod této cesty ze 
silnice první třídy na silnici třídy druhé a 
převod do majetku kraje. Ale tento převod 
potrvá ještě roky, jak nám bylo naznačeno. 
 
KNIHOBUDKA NA ZASTÁVCE 
Určitě jste si všimli, teda aspoň ti, kteří cestují 
autobusem, že jsme do autobusové budky 
směrem na Třinec nainstalovali knihobudku. 
Paní knihovnice bude do ní vkládat vyřazené 
knihy, které si můžete vy nebo čekající na 
zastávce zapůjčit nebo i vzít. 
 
OPRAVA ŽELEZNIČNÍHO PŘEJEZDU 
Už je z toho skoro taková tradice, že Správa 
železnic každý rok opravuje náš železniční 
přejezd. Tentokrát to bude 9.-12.5.2023. 
Pevně věřím, že omezením provozu těžkých 
aut se tyto opravy budou nyní konat méně 
často. 
 
ISNO (Inteligentní systém nakládání s odpady) 

Jelikož se množí stížnosti ohledně ceny za 
odpady, doporučujeme kontrolovat si 
odvezené popelnice a pytle ve svém účtu na 
www.mojeodpadky.cz. Kód k přihlášení 
naleznete na vytištěných štítcích. Na web 
obce jsme dali změny, které jsou v pravidlech 
pro uplatňování slevy. Další slevu můžete 
získat, pokud vaše dítě studuje a je na kolejích 
nebo pobývá více jak 6 měsíců v zahraničí. 
Osoba nad 80 let neplatí poplatek vůbec. 
Dalším důvodem může být nečitelná 
samolepka na popelnici, takže si radši 
opravdu kontrolujte vývozy odpadu, ať se 
mohou dát věci hned do pořádku. 
 
FOTOVOLTAIKA 
Moc vám děkuji, že jste vyjádřili svůj názor na 
stavbu fotovoltaické elektrárny vyplněním 
dotazníku, komentářem na FB nebo 
podepsáním petice, která byla k tomuto 
tématu vytvořena. Jak jsem se již několikrát 
zmínila, je to obrovská věc pro celou vesnici a 
velká zodpovědnost za rozhodnutí. Po sečtení 
všech odevzdaných dotazníků, (kterých bylo 
celkem 148) vyšlo najevo, že většina obyvatel 
se stavbou nesouhlasí. Bylo to 60 : 40. Ti, co 
souhlasili, tak dali převážně hlas pro obě 
varianty, a to z důvodu nízké ceny silové 
elektřiny pro obyvatele obce. Tady je však 
třeba si uvědomit, že toto by nebyla cena 
konečná. Zastupitelstvo se samozřejmě 
postavilo za většinu a již jsme majitele 
pozemků o tomto rozhodnutí informovali. 
Dotčené pozemky nepatří obci, tak budeme 
doufat, že i přes náš nesouhlas investoři do 
této stavby nepůjdou. 
 
PRONÁJEM PROSTOR VE STŘÍTEŽI 
MUDr. Nováková nabízí ve Stříteži na čp. 90 k 

pronájmu dvě místnosti o velikosti 43m2 

k jakémukoliv účelu. Podrobnější informace na 

telefonním čísle 558 694 350. 

AKCE: 
14.5. Den Matek od 15h v KD 
10.6. Radovánky 
22.7. Střítežské léto 

http://www.mojeodpadky.cz/

